



أحمد الهبيلي

المستشار القانوني، مدير الحوكمة والأمين العام

انضم للبلاد المالية في يونيو 2015م، يحمل درجة الماجستير في القانون – كلية الحقوق، جامعة الملك عبد العزيز بجدة 2011م، بكالوريوس في القانون – كلية الاقتصاد والإدارة، جامعة الملك عبدالعزيز بجدة 1990م. خبرة تراكمية لما يقارب الثلاثين عاماً في مجالات المحاماة والاستشارات القانونية، ثم في القطاع المالي والمصرفي "المصرفية الإسلامية" ومستشار في "التأمين التعاوني" ثم خبير في الالتزام وحوكمة الشركات في القطاع المالي. محكم وخبير دولي في قضايا المصارف والتأمين، عضو في عدد من مراكز التحكيم الإقليمية، عضو الهيئة السعودية للمحامين 2018م (منتسب مهني). عضو سابق في عدد من الاتحادات والمجامع العلمية واللجان والجمعيات القانونية.

AHMED AL HABILI

Legal Counsel, Governance & Corporate Secretary

Joined Albilad Capital in June 2015, holding a master's degree in law LLM - College of Law, King Abdulaziz University in Jeddah 2011, Bachelor of Laws LLB - College of Economics and Administration, King Abdulaziz University in Jeddah 1990. Cumulative experience of nearly thirty years in the fields of law and legal advice, then in the financial and banking sector "Islamic banking" and a consultant in "cooperative insurance" and then an expert in compliance and corporate governance in the financial sector. Arbitrator and international expert in banking and insurance cases, member of a number of regional arbitration centers, member of the Saudi Bar Association 2018 (professional associate). Former member of a number of unions, scientific councils, committees and legal societies.